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خبر

کاهش دوباره در آمار فوتی های 
روزانه کرونا

سخنگوی وزارت بهداشت آخرین موارد شناسایی و فوتی 
ناشی از کووید19 در کشور تا دهم آذرماه را اعلام کرد.

دکتر  ایسنا،  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
سیماسادات لاری گفت: تا روزدوشنبه- ۱۰آذر۹۹ و بر اساس 
و ۳۲۱بیمار جدید  معیارهای قطعی تشخیصی، ۱۳هزار 
و  دوهزار  که  شناسایی شد  کشور  در  کووید۱۹  به  مبتلا 

۲۷۷نفر از آن ها بستری شدند.
وی افزود: مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به ۹۶۲هزار 

و ۷۰نفر رسید.
لاری گفت: متأسفانه در طول ۲۴ساعت گذشته، ۳۷۱بیمار 
جان  مجموع  و  دادند  دست  از  را  خود  جان  کووید۱۹ 

باختگان این بیماری به ۴۸هزار و ۲۴۶نفر رسید.
از  ۱۵۱نفر  و  ۶۶۸هزار  کنون  تا  خوشبختانه  افزود:  وی 
بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستان ها ترخیص شده اند.
به گفته وی، ۵۸۵۲نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در 

وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت قرار دارند.
لاری افزود: تا کنون ۶میلیون و ۱۲۵هزار و ۳۴۸ آزمایش 

تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
تهران،  استان های  گفت:  بهداشت  وزارت  سخنگوی 
اصفهان، قم، آذربایجان شرقی، خراسان جنوبی، سمنان، 
قزوین، لرستان، اردبیل، خوزستان، کرمانشاه، کهگیلویه و 
ایلام، خراسان رضوی،  زنجان،  بوشهر،  بویراحمد، گیلان، 
غربی،  آذربایجان  البرز،  بختیاری،  و  مازندران، چهارمحال 
مرکزی، کرمان، خراسان شمالی، همدان، یزد و کردستان 

در وضعیت قرمز قرار دارند.

چگونگی استقرار اورژانس در 
ایستگاه های مترو بررسی شد

معاون سازمان پیشگیری و مدیریت بحران شهر تهران، از بررسی 
چگونگی استقرار واحد اورژانس در برخی ایستگاه های مترو خبر 
داد. کم و کیف و چگونگی استقرار و یا احداث واحد اورژانس 
در برخی از ایستگاه های مترو و همچنین اتصال ۸ ایستگاه به 
بیمارستان های بزرگ پایتخت در نشست کمیته پدافند غیرعامل 
شهر تهران بررسی شد. این نشست با حضور نمایندگانی از 
شرکت مترو، سازمان پدافند غیرعامل کشور، وزارت بهداشت، 

درمان و آموزش پزشکی، سازمان اورژانس کشور برگزار شد.
اسماعیل سلیمی- معاون آمادگی، مقابله و پدافند غیرعامل 
سازمان پیشگیری و مدیریت بحران شهر تهران گفت: در این 
نشست الزامات و ضرورت های اتصال برخی ایستگاه های 
مترو از جمله ایستگاه های در دست افتتاح به مراکز درمانی 
و نیز پیش بینی استقرار واحد اورژانس در این مجموعه ها 
مورد بحث و بررسی قرار گرفت. وی افزود: به منظور تحقق 
این موضوع راهکارهایی از جمله مکاتبه با شورای اسلامی 
شهر تهران، معاونت مربوطه در ریاست جمهوری، کمیسیون 
برنامه و بودجه مجلس شورای اسلامی، سازمان برنامه و 
بودجه، سازمان پدافند غیر عامل و ستاد پدافند غیر عامل 
وزارت بهداشت و آموزش پزشکی مورد تصویب قرار گرفت. در 
عین حال اعلام شد که شرکت مترو برآورد هزینه مربوطه به 
اجرای گالری و رمپ این اتصال را در قالب دو ایستگاه موجود 

و در حال احداث ارائه کند.
سلیمی افزود: همچنین مقرر شد پیش نویس توافقنامه 
تشریحی با هدف تعیین مسئولیت ها و تقسیم وظایف از 
سوی سازمان پیشگیری و مدیریت بحران شهر تهران ظرف 
یک ماه آینده تهیه شود. وزارت بهداشت نیز زمینه های مربوطه 
از جمله مکاتبات لازم با دانشگاه علوم پزشکی را با همکاری 

شرکت مترو انجام دهد.
معاون آمادگی، مقابله و پدافند غیرعامل سازمان پیشگیری 
و مدیریت بحران شهر تهران افزود: اجرای مانور قطع برق با 
هدف تمرین و ارتقای آمادگی دست اندرکاران شرکت مترو از 

دیگر مصوبات این جلسه بود.

کرونا در ایران

محیط  حفاظت  سازمان  انسانی  زیست  محیط  معاون 
زیست جزئیاتی از شرط این سازمان برای انتقال آب خلیج 

فارس به فلات مرکزی کشور را تشریح کرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، مسعود تجریشی با اشاره به 
اجرای طرح انتقال آب خلیج فارس به مناطق مرکزی 
کشور اظهار کرد: امروزه تمامی کشورهای حاشیه خلیج 
طریق  از  فارس  خلیج  و  عمان  دریای  آب  از  فارس 

دستگاه های آب شیرین کن برداشت می کنند.
انتقال  طرح  در  آیا  که  پرسش  این  به  پاسخ  در  وی 
جوانب  شیرین کن  آب  طریق  از  فارس  خلیج  آب 
زیست محیطی رعایت می شود و سازمان محیط زیست آن 
را تأیید می کند، تصریح کرد: از گذشته تعدادی از نقاط در 
خلیج فارس طبق توافق صورت گرفته بین سازمان محیط 
زیست و وزارت نیرو برای برداشت آب مشخص شده بود.

محیط  حفاظت  سازمان  انسانی  زیست  محیط  معاون 
و  نیرو  وزارت  بین  که  توافقی  طبق  داد:  ادامه  زیست 
سازمان محیط زیست در انتقال آب خلیج فارس انجام 
شده، وزارت نیرو مجموعه ای از نقاط برای برداشت آب 
از خلیج فارس از طریق آب شیرین کن ها را مشخص و 
پس از ارزیابی های سازمان محیط زیست، تضمین کرد 
که کمترین آسیب های زیست محیطی در این نقاط وارد 

می شود.
تجریشی تصریح کرد: شرط سازمان محیط زیست برای 
برداشت و انتقال آب از این نقاطی که وزارت نیرو تعیین 
کرده بود، وارد شدن کمترین میزان آسیب زیست محیطی 

تعیین و قرار شد با این شرط و تحت نظارت سازمان 
محیط زیست برداشت و انتقال آب از خلیج فارس به 

فلات مرکزی کشور صورت گیرد.
محیط  حفاظت  سازمان  انسانی  زیست  محیط  معاون 
زیست اضافه کرد: با این شرایط اجازه دادیم از آب خلیج 
فارس و بخشی از دریای عمان به فلات مرکزی کشور 
و با حفظ الزامات زیست محیطی، بدون محدودیت آب 

برداشت شود.
تجریشی در تشریح الزامات زیست محیطی برای برداشت 
آب از خلیج فارس و انتقال آن به فلات مرکزی کشور 
از خلیج  برداشت آب  الزامات زیست محیطی در  گفت: 
فارس یعنی اینکه در چه عمقی آب برداشت و در چه 
عمقی نیز نمک به دریا برگردانده شود تا کمترین آسیب 

به محیط زیست و چرخه آبی کشور وارد شود.
زیست  محیط  سازمان  انسانی  زیست  محیط  معاون 
با وجود  این سازمان  این پرسش که چرا  به  در پاسخ 
آسیب های وارده به محیط زیست در انتقال و برداشت آب 
از خلیج فارس موافقت کرده است، خاطرنشان کرد: دلیل 
موافقت ما در سازمان محیط زیست با این طرح این بود 
که چون فشار بر روی منابع آب زیاد است که همین امر 
باعث شور و آلوده شدن آب خوان ها شده بود و از طرف 
دیگر آب شرب کافی برای مردم نیز کم شده است اما 
از این پس مجوز آب شیرین کن از سوی سازمان محیط 

زیست داده نمی شود.
بر اساس این گزارش، انتقال آب خلیج فارس به فلات 

مرکزی کشور قرار است در سه فاز انجام شود:
کرمان،  تا گل گهر  بندرعباس  آب شیرین کن  از  اول:  فاز 

303کیلومتر لوله  فولادی به قطر 1.6متر
فاز دوم: از گل گهر تا مس  سرچشمه کرمان، 150کیلومتر
فاز سوم: آبرسانی به چادرملو و اردکان یزد، 510کیلومتر

حرف اول

شرط محیط زیست برای انتقال آب خلیج فارس به فلات مرکزی ایران چیست؟

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید بهروز حمیدی  را گرامی می دارد

فرمانده عملیات مدیریت بیماری کرونا در کلان شهر 
را  کشور  ممتاز  و  برجسته  دانشمند  شهادت  تهران 
تسلیت گفت و نوشت: با تلاش شهید فخری زاده و 
بی  سرانجام  کرونا  واکسن  پروژه ساخت  همکارانش 
نماند و این پروژه هم  اکنون به مرحله آزمایش انسانی 

رسیده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، دکتر علیرضا زالی در پیامی 
دکتر محسن  رساندن  به شهادت  تروریستی  حادثه 
دانشمند  این  شهادت  و  کرد  محکوم  را  فخری زاده 

برجسته و ممتاز کشور را تسلیت گفت.
بسم رب الشهداء والصدیقین

عروج ملکوتی شهید دکتر محسن فخری زاده رئیس 
دانشمند  دفاع،  وزارت  نوآوری  و  پژوهش  سازمان 
برجسته عرصه پژوهش و فناوری، امنیت و سلامت 
کشور را به پیشگاه حضرت ولی عصر)عج(، مقام معظم 
و  ایران  ملت شریف  ایشان،  مکرم  خانواده  رهبری، 

جامعه علمی کشور تسلیت عرض می  کنم.

بدون تردید این اقدام تروریستی دشمنان قسم خورده 
ملت ایران، نشان از بغض و عداوت و عجز آنان در 
برابر پیشرفت  ها و دستاوردهای دانشمندان نخبه این 
با تلاشی  بوم است؛ دانشمندانی بی  ادعا که  مرز و 
وصف ناپذیر و عزمی راسخ در راه استقلال و خودکفایی، 

بالندگی و اعتلای میهن خویش گام برمی  دارند.
ارتقای  را صرف  پربرکت خود  شهید فخری زاده عمر 
دانش و فناوری و امنیت کشور کرد و علاوه بر حوزه 
صنعت دفاعی یکی از پیشگامان صحنه مبارزه با کرونا 

نیز بود.
وزارت  نوآوری  و  پژوهش  سازمان  مجموعه  و  وی 
دفاع در پاندمی کووید19 به یاری نظام سلامت کشور 
شتافتند و با تولید اولین کیت ایرانی تشخیص کرونا 
از نظر کیفی و فناوری در سطح استانداردهای  که 
را در زمره معدود  ایران عزیز  نام  روز دنیا قرار دارد؛ 
تولیدکنندگان این کیت پیشرفته ثبت کرد و زخمی 

دیگر بر قلب تیره دشمن وارد آورد.

کرونا  واکسن  برای ساخت  فخری زاده  تلاش شهید 
نیز بی  سرانجام نماند و با تلاش شبانه  روزی وی و 
همکارانش این پروژه هم اکنون به مرحله آزمایشات 

انسانی رسیده است.
از  همواره  که  بوم  و  مرز  این  دشمنان  متأسفانه 
مشاهده توفیقات و پیشرفت  های ایران عاجز هستند 
با کینه  توزی دست به این اقدام تروریستی زدند غافل 
از این که شاگردان این شهید نخبه با عزمی راسخ  تر از 
گذشته راه وی را ادامه خواهند داد و ملت شهیدپرور 
برای اعتلای  از تلاش  ایران همچون گذشته دست 

کشور خویش بر نخواهد داشت.
خانواده  به  را  شهید  دانشمند  این  ملکوتی  عروج 
ملت  انقلاب،  معظم  رهبر  بزرگوار،  آن  نزدیکان  و 
شهیدپرور ایران و جامعه علمی کشور تسلیت عرض 
نموده و از درگاه خداوند متعال برای ایشان علو درجات 
و همنشینی با سالار شهیدان و برای بازماندگان اجر 

جزیل و صبر جمیل مسئلت دارم.

مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی گفت: اصلاح قانون 
در مشاغل  بازنشستگان شاغل  متناسب سازی حقوق 
سخت با موافقت هیات امنا طی چند روز آینده اجرایی 

و حقوق آن ها براساس اصلاحیه جدید اعمال می شود.
 به گزارش »دنیای هوادار«، مصطفی سالاری در خصوص 
در  بازنشستگان  حقوق  سازی  متناسب  قانون  اصلاح 
مشاغل سخت گفت: پیشنهادی را برای اصلاح این قانون 
برای بازنشستگانی که در مشاغل سخت و زیان آور مشغول 
به کار بودند با نظر کانون های بازنشستگان سراسر کشور 
تنظیم کردیم که مورد موافقت هیئت مدیره قرار گرفت و 

پس از آن به هیئت امنا ارسال شد.
وی گفت: با موافقت هیئت امنای تأمین اجتماعی طی 
چند روز آینده مصوبه به دست ما می رسد و آن را برای 
بازنشستگان اجرایی خواهیم کرد به طوری که حقوق این 
افراد از این پس بر اساس این اصلاحیه پرداخت می شود.

درباره  همچنین  اجتماعی  تأمین  سازمان  مدیرعامل 
کاهش مراجعات با اجرای طرح ۳۰۷۰ گفت: از خرداد ماه 
که بخش قابل تو جهی از خدمات تأمین اجتماعی مانند 
تمدید دفترچه بیمه به صورت غیرحضوری شد تا امروز 
۵۰ میلیون بار مراجعه به شعب و کارگزاری ها کاهش پیدا 

کرده است.
وی افزود: همچنین با اجرایی شدن هفت طرح ۳۰۷۰ 
که از چند هفته گذشته اجرایی شد نزدیک به ۱۰میلیون 
مراجعه به شعب کاهش پیدا کرد و با اجرای طرح امروز 

تعداد مراجعین ۱۲میلیون کاهش پیدا خواهد کرد.
سالاری گفت: سالانه برای دریافت هدیه ازدواج ۱۲۰هزار 
مراجعه انجام می شد و همچنین بیش از ۴میلیون بار 
مراجعه برای دختران بالای ۱۸سال صورت می گرفت که 
تمامی این مراجعات با غیرحضوری شدن این طرح ها 

کاهش پیدا کرده است.

در نتیجه تلاش شهید فخری  زاده؛

پروژه ساخت واکسن کرونا به مرحله آزمایش  انسانی رسید

قانون متناسب سازی حقوق بازنشستگان مشاغل سخت اصلاح می شود

سلامت

تامین اجتماعی
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جامعه

آیین تودیع و معارفه رئیس اجرای احکام دادگاه خانواده 
کرج با حضور رئیس کل محاکم عمومی و انقلاب کرج، 
دبیر شورای تحول قضایی و جمعی از معاونان رئیس 
کل محاکم عمومی و انقلاب کرج با حفظ پروتکل های 
ستاد ملی مقابله با کرونا و در مراسمی مختصر برگزار شد 
و فاطمه محمودی به عنوان نخستین زن در مجموعه 
مسئولیت  و  معرفی  البرز  استان  دادگستری  مدیریتی 

اجرای احکام دادگاه خانواده کرج را بر عهده گرفت.
سطح  ارتقای  میرغفاری  داوود  سید  مراسم  این  ابتدای  در 
امکانات و بهبود زیرساخت های انسانی را یکی از الزامات محاکم 

کرج برای رسیدن به جایگاه مطلوب پیشبرد امور قضایی دانست.
در ادامه حسین اعظمی چهاربرج معاون منابع انسانی 
و دبیر شورای تحول قضایی دادگستری استان البرز با 
اشاره به نخستین انتصاب یک مدیر قضایی خانم در 
با  جز  مهم  این  گفت:  است  افتاده  اتفاق  البرز  استان 
همت و همراهی مدیران دادگستری شهرستان و پذیرش 

مسئولیت توسط خانم محمودی میسر نبود.
وی با اشاره به انتظارات از اجرای احکام خانواده گفت: 
برآورده کردن این انتظارات مستلزم تلاش و همت فراوان 

توسط سرپرست جدید اجرای احکام خانواده است.

پیش از ظهر دیروز انجام شد؛

انتصاب نخستین مدیر قضایی زن در استان البرز
تشدیدِ برخوردها در هفته دوم 

اعمالِ محدودیت ها
سخنگوی ستاد استانی مقابله با کرونا در اصفهان گفت: 
محدودیت ها  اعمال  دوم  هفته  در  برخوردها  و  نظارت 
تشدید می شود و تیم های بازرسی با شدت بیشتری با 

متخلفان در بخش های مختلف برخورد می کنند.
حجت الله غلامی اظهار کرد: با ارزیابی های انجام شده در 
بخش های مختلف، وضعیت خوبی را داشته ایم به طوری که 
در این مدت حجم سفرها به شکل محسوسی کاهش یافت 
و در بخش آموزش نیز آموزشگاه ها رعایت ۱۰۰درصدی پروتکل 
ها را داشتند و بخش عمده اصناف نیز به دستورالعمل ها عمل 
کردند. وی افزود: البته در مواردی تخلف را هم شاهد بودیم 
که مقرر شد برای برخورد با این تخلف ها از این هفته که هفته 
دوم اعمال محدودیت ها است تیم های بازرسی با شدت 
بیشتری با همکاری شبکه بهداشت، تعزیرات و اتاق اصناف 
وارد عمل شوند. براساس قانون برای واحدهای متخلف ۱۵روز 
پلمب در نظر گرفته شده و همچنین جریمه های ۲۰۰، ۵۰۰ 
و یک میلیون تومانی به شکل بارزتری برای متخلفان تردد 
اعمال خواهد شد. به این ترتیب نظارت و برخوردها در هفته 

دوم اعمال محدودیت ها تشدید می شود.
سخنگوی ستاد استانی مقابله با کرونا در اصفهان گفت: امروز سه 
روش در جلسه ستاد استانی مقابله با کرونا مطرح شد که از این 
هفته تا زمانی که لازم است به شکل گسترده در سطح استان 
اعمال می شود که به این ترتیب ورود افراد به اماکن عمومی، 
ترمینال ها، ادارات، فرودگاه ها و اتوبوس ها و مترو به شدت 
کنترل می شود به طوری که افراد باید با کارت ملی به این اماکن 
ورود کنند و یا از طریق سامانه مخصوص شناسایی می شوند 
تا اگر به کرونا مبتلا باشند اجازه ورود نگیرند. غلامی ادامه داد: 
دومین روشِ کنترل از طریق سامانه »سیب« است که بیماران 
پس از تشخیص به مدت ۱۴روز با همان سامانه کنترل می 
شوند، اما اگر از بیمارستان ترخیص شدند ۱۰روز کنترل می شوند. 

برگزاری سی ودومین جشنواره 
تئاتر گیلان به تعویق افتاد

معاون امور هنری و سینمایی اداره کل ارشاد اسلامی گیلان 
از تعویق دو هفته ای برگزاری سی ودومین جشنواره استانی 
تئاتر به دلیل محدودیت های اعلام شده توسط ستاد کرونا 
خبر داد. سید امیر مصباح از تعویق برگزاری جشنواره تئاتر 
گیلان خبر داد و اظهار کرد: براساس آنچه پیش از این اعلام 
کردیم، تمام برنامه های سی ودومین جشنواره تئاتر استانی 
گیلان با تصمیمات ستاد ملی کرونا هماهنگ می شود که 
این تغییر نیز پیرو محدودیت هایی است که طی دو هفته 
آتی در سطح شهرها اعمال خواهد شد. وی ادامه داد: پیش 
از این، زمان برگزاری جشنواره استانی تئاتر، اول لغایت چهارم 
آذرماه۹۹ اعلام شده بود که با این تصمیم، برگزاری اختتامیه 
سومین جشنواره آموزشگاهی نمایشنامه نویسی گیلان نیز که 
قرار بود همزمان با جشنواره تئاتر استان برگزار شود به تعویق 
افتاد. معاون امور هنری و سینمایی اداره کل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی گیلان با اشاره به شیوع ویروس کرونا و وضعیت قرمز 
در برخی از شهرهای استان، تاکید کرد: حفظ سلامت هنرمندان 
و شهروندان از اهمیت خاصی برای ما برخوردار است. مصباح، 
از انتخاب ۹اثر از ۲۱ اثر رسیده به دبیرخانه این جشنواره خبر 
داد و متذکر شد: از این میان پنج اثر از شهرستان رشت، یک 
اثر از شهرستان بندرانزلی، یک اثر از شهرستان آستانه اشرفه، 
یک اثر از شهرستان لاهیجان و یک اثر از شهرستان فومن 
برگزیده شد. وی یادآور شد: امسال جشنواره تئاتر گیلان بدون 
حضور تماشاگر و تنها با حضور تعداد محدودی از اعضای 
گروه های شرکت کننده برگزار خواهد شد. مصباح با بیان اینکه 
پیگیر پوشش تصویری اجراها به صورت زنده از طریق فضای 
مجازی هستیم، خاطرنشان کرد: با توجه به شرایط جامعه 
و تصمیمات ستاد کرونا، احتمال تغییر مجدد برنامه های 
سی ودومین جشنواره استانی تئاتر گیلان وجود دارد که زمان 

دقیق برگزاری جشنواره متعاقبا اعلام خواهد شد.

کوتاه از استان ها

فرمانده سپاه امام حسن مجتبی)ع( استان البرز گفت: 
کرد  باز  برای کشور  را  راه جدیدی  شهادت فخری زاده 
به ویژه اینکه در مسیر علم آموزی و فعالیت های علمی 

مصمم تر شدیم.
به گزارش »دنیای هوادار«، سردار سیدیوسف مولایی با 
اشاره به ترور دانشمند هسته ای ایران به دست عوامل 
صهیونیستی اظهار کرد: این ضایعه اسف بار را به رهبر 
معظم انقلاب و ملت ایران تبریک و تسلیت عرض 

می کنم.
وی با بیان اینکه نکته بسیار مهمی در این واقعه وجود 
دارد و آن این است که شهید فخری زاده به آرزوی بزرگ 
خود یعنی شهادت رسید، تصریح کرد: هرکس که در راه 
خدا با اخلاص و مجاهدت تلاش کند، بی شک خداوند 
مزد او را عطا می کند و بزرگ ترین مزد برای چنین کسانی 

که اینگونه دل در گرو اسلام دارند شهادت است.
دشمن به دنبال متوقف کردن پیشرفت علمی ایران است

فرمانده سپاه امام حسن مجتبی)ع( استان البرز تصریح 
دانشمند  شهادت  درباره  دیگر  مهم  بسیار  نکته  کرد: 
هسته ای و دفاعی کشور ما این است که دشمن همواره 
عرصه ها و حوزه های علمی ما را هدف قرار داده است، 
چراکه فهمیده است جمهوری اسلامی ایران اگر بخواهد 

پیروز و موفق شود، باید در عرصه علم موفق باشد.
انقلاب همواره به این  وی تصریح کرد: رهبر معظم 
حدیث اشاره دارند که »العِلمُ سُلطان«؛ علم اقتدار است، 
علم قدرت است، در واقع برای اینکه جمهوری اسلامی 
ایران بتواند در همه عرصه ها موفق باشد باید در حوزه 
علم پیشرفت کند و در واقع این امر ما را به دشمن 

بی نیاز کند.
مورد  ما  دانشمندان  وقتی  کرد:  تأکید  مولایی  سردار 
هدف قرار می گیرند به معنای این است که دشمن 
باید  البته  دارد،  کینه  و  بغض  و  بسیار عصبی شده 
بگویم، خداوند متعال در آیه شریفه۱۱۹ سوره آل عمران 

می فرمایند؛ قُلْ مُوتُوا بِغَیْظِکُمْ، به دشمن بگو عصبانی 
باش و از این عصبانیت بمیر.

اینکه شهادت فخری زاده راه جدیدی  با اشاره به  وی 
را برای ما باز کرد به ویژه اینکه در مسیر علم آموزی و 
فعالیت های علمی مصمم تر شدیم، گفت: به فضل 
خدا، روح این شهید والامقام کمک می کند، شاگردان 
و همکاران وی، این مسیر را ادامه خواهند داد و قطعاً 
انقلاب اسلامی موفقیت های روزافزون دیگری خواهد 

داشت .
با  البرز  استان  مجتبی)ع(  امام حسن  سپاه  فرمانده 
اشاره به فعالیت های علمی شهید فخری زاده متذکر 
شد: همان طور که وزیر دفاع گفت این شهید بزرگوار در 
عرصه های مختلف دارای توانمندی ها بسیاری بود و 
وقتی که مسئولیت سازمان پژوهش و نوآوری دفاعی 
وزارت دفاع را برعهده داشت پروژه هایی مهمی مانند 

ساخت کیت تشخیص کرونا را به سرانجام رساند.

معاون استاندار البرز و فرماندار ویژه کرج با بیان اینکه 
تا زمان درمان قطعی کرونا فاصله داریم، گفت: برای 
پیشگیری از انتقال این ویروس، سبک زندگی اجتماعی 

باید با شرایط شیوع ویروس کرونا منطبق شود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، غفور قاسم 
پور افزود: انتظار می رود مردم با توجه به وضعیت ۹ماه 
گذشته بیش از پیش برای مقابله با کرونا آگاهانه تر 

رفتار کنند و تجمع در مکان های خاص پرهیز نمایند.
وی ادامه داد: نیروی انتظامی، بسیج، ضابطین نیز باید 
با جدیت بیشتر برخورد با متخلفان قوانین ضدکرونایی 

را در دستور کار قرار دهند.
قاسم پور گفت: یکی از بندهای اصلی مصوبه ستاد 
مقابله با کرونا، تشدید نظارت بر پروتکل های بهداشتی 
و اعمال جریمه است و خوشبختانه در کرج بیشتر 
مردم، پروتکل های بهداشتی را رعایت می کنند و برای 
مابقی نیز باید به شیوه های ارشادی همراه با اجرای 

طرح شوند.
وی در ادامه با اشاره به اعمال محدودیت های شدید 
کرد: خوشبختانه هیات  آذرماه خاطرنشان  ابتدای  از 
دولت نتایج محدودیت های یک هفته گذشته را مثبت 

ارزیابی کرده و امیدواریم تا پایان هفته جاری شاهد 
ماحصل تلاش های شبانه روزی اعضای ستادهای 

مبارزه با کرونا در کشور و شهرمان کرج باشیم.
قاسم پور تأکید کرد: تمام اهتمام عوامل اجرایی و 
نظارت ها در سطح شهر برای رسیدن به شرایط عادی از 
حیث شیوع ویروس کرونا است و به موازات آن تلاش 
می شود تا فعالیت های اقتصادی مردم نیز با رعایت 

ضوابط تداوم یابد.
قابل ذکر است؛ استان البرز در وضعیت قرمز کرونایی 

قرار دارد.

معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار البرز از رشد 
۷۵درصدی صادرات البرز در ۸ماه ابتدای سال۹۹ نسبت 

به مدت مشابه سال قبل خبر داد.
جهانگیر شاهمرادی صبح دوشنبه در کارگروه ویژه رفع 
موانع تولید اظهار کرد: صادرات به ویژه صادرات غیرنفتی 

یکی از اولویت های مهم کشور محسوب می شود.
وی بیان کرد: بر این اساس استان البرز برخلاف بسیاری 
توفیقات  با  گذشته  ۸ماه  طی  کشور  استان های  از 
ارزشمندی در حوزه تولید و صادرات همراه بوده است و 

توانسته است در این زمینه موفق عمل کند.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار البرز با اشاره 

به ظرفیت صنعتی بالای این استان تصریح کرد: البرز با 
داشتن چنین ظرفیت ویژه ای توانست نسبت به مشابه 
در سال گذشته موفق به رشد ۷۵ درصدی صادرات شود.

زیرساخت های صادرات در البرز فراهم شده است

وی با بیان اینکه زیرساخت های صادرات در استان البرز 
فراهم شده است، ادامه داد: این امر با وجود شرایط 
و  ایران  ملت  علیه  ناجوانمردانه  تحریم های  اعمال 
همچنین شیوع بیماری کرونا صورت گرفت که نشان 
از همت تولیدکنندگان استان برای رونق بخشیدن به 

چرخ اقتصاد کشور دارد.

شاهمرادی با بیان اینکه اراده تمام مسئولان استان البرز 
بر رفع موانع تولید است، خاطرنشان کرد: طی ۸ماه ابتدای 
سال جاری استان البرز موفق به صادرات ۵۹۷میلیون دلار 
کالا در حوزه های صنعتی، دارویی، کشاورزی و غیره شده 
است که بخشی زیادی از آن با تبدیل به محصولات با 

ارزش افزوده بالاتر صورت گرفت.
وی در پایان با بیان اینکه بیش از ۳هزار و ۵۰۰واحد 
البرز فعالیت می کنند، متذکر  تولیدی و صنعتی در 
شد: از این تعداد بیش از ۱۵۰واحد برند ملی محسوب 
می شوند که ظرفیت ویژه صنعتی را برای استان به 

ارمغان آورده است.

ضایعه درگذشت همکار پیشکسوت عرصه خبر و فعال رسانه ای استان البرز »جناب آقای علیشیری«، 
موجب تالم و تاثر فراوان گردید.

رحلت ایشان را به همکاران رسانه استان البرز و خانواده بزرگوارشان، تسلیت عرض کرده و از خداوند 
متعال برای آن مرحوم رحمت و آرامش الهی و برای بازماندگان صبر جمیل و اجر جزیل مسئلت دارم.

دکتر رضا عباس زاده - مهرداد تیموری

»البرز« چه خبر؟

»سردار مولایی«:

شهادت فخری زاده کشور را در مسیر فعالیت های علمی مصمم تر کرد

»فرماندار کرج«  مطرح کرد:

ضرورتِ انطباقِ سبک زندگی اجتماعی با شرایط کرونا 

»شاهمرادی« خبر داد: رشد ۷۵درصدی صادرات در البرز
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شهری »دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »میرزا کوچک خان جنگلی« 
- مبارز انقلاب مشروطه و سردار جنبش جنگل - را گرامی می دارد

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

تعداد فوتی های آلودگی هوا 
 در جهان چندین برابر فوتی های کرونا 

مدیرعامل شرکت کنترل کیفیت هوای تهران 
آلودگی هوا  بر ضرورت مدیریت  تاکید  ضمن 
گفت: هر ساله در دنیا حدود ۷ میلیون مرگ 
زودرس ناشی از آلودگی داریم این درحالیست 
که ویروس کرونا که این روزها تمام جهان را 
نیم  از یک و  امروز کمتر  تا  درگیر خود کرده 

میلیون فوتی داشته است.
شهیدزاده  هوادار«، حسین  »دنیای  گزارش  به 
در رویداد کلیماتون تهران ۲۰۲۰ که روز گذشته 
به صورت مجازی برگزار شد و یکی از محورهای 
بود،  تهران  هوای  کیفیت  ارتقای  آن  پنج گانه 
تهران  در  شهری  زیست  نحوه  اگر  کرد:  اظهار 
اقلیمی و  تغییر نکند، شاهد تغییرات سریع 
گسترش روزافزون مسائل و مشکلات موجود 
این  در  هوا  دمای  افزایش  که  بود  خواهیم 
کلانشهر از جمله آثار و تبعات آن برای سال ها و 

دهه های آینده است.
وی درباره دلایل عمده تسریع تغییرات اقلیمی 
در تهران تصریح کرد: افزایش گازهای گلخانه ای 
به دلیل ازدیاد استفاده از سوخت های فسیلی، 
تبدیل فضای سبز و باغات اطراف و داخل شهر 
و  اداری  و  کاربری های صنعتی، مسکونی  به 
انبوه  دفن  علت  به  متان  گاز  روزافزون  تولید 
سرعت   عوامل  جمله  از  شده  تولید  زباله های 

گرفتن تغییرات اقلیمی در تهران است.
سرعت  کاهش  راهکارهای  درباره  شهیدزاده 
ایجاد  گفت:  تهران  در  اقلیمی  تغییرات 
محدودیت برای تغییر کاربری اراضی، جلوگیری 
از توسعه محدوده شهر، افزایش پوشش گیاهی، 
جدیت در اجرای طرح های ترافیکی کاهش و 
کنترل آلودگی هوا، توسعه حمل و نقل عمومی 
به ویژه مترو و جایگزینی وسایل نقلیه پاک به 
جای وسایل نقلیه آلاینده از راه حل های کاستن 

از تغییرات سریع اقلیمی تهران است.
مدیرعامل شرکت کنترل کیفیت هوای تهران 
درمورد ارتباط تغییرات اقلیمی با آلودگی هوا 
نیز تصریح کرد: سوخت های فسیلی، گازهای 
باعث  اولی  که  می کنند  تولید   CO۲ و   CO
آلایندگی هوا و دومی باعث گرمایش زمین و 
گرم ترشدن هوا نیز به نوبه خود موجب تولید 
ازن بیشتر می شود که آلودگی بیشتر هوا را در 
پی دارد علاوه بر همه این ها تولید این گازها 

منجر به آتش سوزی جنگل ها می شود که آخرین 
نمونه اش در استرالیا اتفاق افتاد و آلودگی هوای 

زیادی هم ایجاد کرد.
شهیدزاده در بخش دیگری از سخنان خود با 
اشاره به اینکه ویروس کرونا که یک سال است 
همه جهان را به خود مشغول کرده، تا امروز 
کمتر از یک و نیم میلیون فوتی داشته این 
درحالیست که هر ساله در دنیا حدود ۷ میلیون 
مرگ زودرس ناشی از آلودگی داریم، اظهار کرد: 
خسارت اقتصادی آلودگی هوا در جهان نزدیک 

به 5000 میلیارد دلار است.
بین  در  ایران  و  تهران  جایگاه  درباره  وی 
کلان شهرها و کشورهای جهان از نظر آلودگی 
 ۲.۵ زیر  معلق  ذرات  آلاینده  به  توجه  با  هوا 
میکرون نیز گفت: از این نظر در رده بندی سال 
۲۰۱۹، ایران در رده ۲۷ کشورهای دنیا و تهران 
قرار داشت  در ردیف ۲۴ کلان شهرهای جهان 
و دهلی هند و داکای بنگلادش به ترتیب در 
رتبه های اول و دوم پایتخت های آلوده جهان 

ایستاده  بودند.
کیفیت  تقویم  به  اگر  داد:  ادامه  شهیدزاده 
غلظت  روند  بیندازیم  نگاهی  پایتخت  هوای 
است  بوده  کاهش  به  رو  تهران  آلاینده های 
و اگر شش ماه اول امسال را با مدت مشابه 
سال گذشته از روش مشابه محاسبه و مقایسه 
کنیم، کیفیت هوای نیمه نخست امسال از سال 
گذشته کمی بهتر بوده است و به ویژه امسال 
امسال  پاییز  در  البته  داشتیم  سالم تری  بهار 
این کفه به سمت سال قبل سنگینی می کند 
و پاییز پارسال به دلیل بارش های بیشتر هوای 
بهتری داشتیم اما در مجموع فروردین امسال 
آلوده ترین ماه  تهران طی ۸  پاک ترین و مهر، 

ماه گذشته بود.
مدیرعامل شرکت کنترل کیفیت هوای تهران در 
ادامه درباره منابع اصلی تولید آلایندگی هوای 
تهران گفت: منبع اصلی آلودگی تهران منابع 
متحرک شامل خودروهای سواری، خودروهای 
دیزل و موتورسیکلت ها هستند که ۶۱ درصد 
را  آلاینده های گازی  ذرات معلق و ۸۳ درصد 
تولید می کنند البته در این میان سهم صنایع، 
نیروگاه ها و پالایشگاه ها را نیز باید مورد توجه 

قرار داد.

حمل ونقلگزارش

چرا گرانفروشی بلیت هواپیما راه حلی ندارد؟

»نذر« مدیران شرکت های هواپیمایی برای جابه جایی مسافران!
مشکل از یک مصوبه غیرمنطقی آغاز شد

»شهردار کرج«:

آب گرفتگی ها در کرج کاهش یافته است

پس از کودتای اقتصادی شرکت های هواپیمایی داخلی و افزایش 
بسیار زیاد قیمت بلیت پروازهای داخلی، »محمد اسلامی« - وزیر راه و 
شهرسازی - در مصاحبه های متعدد اعلام کرد که با توافق های به عمل 

آمده، تنها 10 درصد بر نرخ بلیت پروازهای داخلی افزوده شد.
از طرفی ایشان اعلام نمود که در نرخ گذاری جدید، دیگر چیزی 
به عنوان کف قیمت ها )حداقل قیمت بلیت( وجود ندارد و تنها سقف 
قیمت در نظر گرفته شده است در صورتی که مشکل اصلی همان 
سقف بسیار بلند نرخ گذاری بود که در این دامنه پرنوسان شاهد 
نرخ های بالاتر از یک میلیون  تومان هم در مسیرهای پروازی داخلی 
هستیم ولی با وجود تمام این گفته ها و برای آنکه بهتر متوجه شویم 
که حتی زور وزیر راه و شهرسازی هم به مافیای پرقدرت شرکت های 
هواپیمایی نمی رسد، تصویر چند نمونه از نرخ پروازی در مسیرهای پر 
تردد را همراه این یادداشت درج کرده ایم تا شما بزرگواران به قضاوت 

بپردازید.
مدت هاست که شاهد افزایش تدریجی قیمت بلیت هواپیما در 
مسیرهای داخلی هستیم و هر بار که مدیران دولتی که مسئولیت 
نرخ گذاری را بر عهده دارند، در صدد ممانعت از آن برآمده اند، پس از 
چانه زنی با مدیران ایرلاین های داخلی، دست های خود را به نشانه ی 
تسلیم بالا برده و برخلاف آنچه که در مصاحبه های خود اعلام می کنند، 
با گرانی ها کنار می آیند و میدان را به سود ایرلاین ها خالی می کنند. 
البته تمام این مشکلات که باعث منفعت طلبی ایرلاین ها شده است 
مدیران پیشین  دوره ی  در  غیرمنطقی  به یک  مصوبه ی  برمی گردد 
سازمان هواپیمایی کشوری که ظاهرا منافع ایرلاین ها برای آن ها مهم تر 
از منافع عموم جامعه و مردم به عنوان »مصرف کننده اصلی« خدمات 
ارائه شده در صنعت هوانوردی کشورمان بوده است. اما مصوبه ای که 
این همه اگر و اما به دنبال داشته است، تصمیم بر تعیین نرخ کف 
و سقف در قیمت گذاری بلیت هواپیما با دامنه تغییرات بسیار زیاد 
می باشد که دست ایرلاین ها را برای افزایش چندبرابری قیمت بلیت 

هواپیما بدون آنکه متهم به گرانفروشی شوند! باز گذاشته است.
استاندارد قیمت گذاری بر روی تمام اجناس و خدمات در سطح جهانی 
ثابت و متکی بر یک نرخ است که نباید عرضه کنندگان کالا و خدمات 
از آن عدول کنند اما منعی برای تخفیف و ارزان فروشی وجود ندارد 
اما سازمان هواپیمایی کشوری در ایران با اعلام قیمت در یک دامنه 
بسیار گسترده تحت عنوان »کف و سقف قیمت ها«، دست ایرلاین ها 
را برای گرانفروشی کاملا باز گذاشته است. به نحوی که حتی ارائه 
بلیت های یک میلیون تومانی یا بیشتر از آن هم در پروازهای داخلی 

کاملا قانونی قلمداد شده است.
طریق  از  شهرسازی  و  راه  وزارت  اخیر  مصوبه ی  با  آنکه  از  پیش 

سازمان هواپیمایی کشوری و به ظاهر ده درصد برروی قیمت ها افزوده 
شود، قیمت پایه پروازی در مسیرهای پرتردد که بین یک ساعت تا 
یک ساعت و ده دقیقه به طول می انجامید )مانند تهران به مشهد، 
شیراز و اهواز( حدود 230 هزار تومان در کف قیمتی و 900 هزار تومان 
به عنوان سقف قیمتی تعیین شده بود. بنابراین زمانی که داد مردم از 
بابت گرانفروشی ایرلاین ها بابت ارائه بلیت های چندصدهزارتومانی 
بلند می شد، هواپیمایی کشوری در حمایت از این گرانفروشی، آن را در 
دامنه ی قیمتی تعیین شده اعلام می کرد و ایرلاین ها را مبرا از هرگونه 
گرانفروشی می دانست و ایرلاین ها نیز برای آنکه نرخ خدمات خود را 
به سقف تعیین شده که چندین برابر نرخ کف بود برسانند، به ترفندهای 
مختلف روی می آورند که از آن جمله افزایش تعداد مسیرهای پروازی 
همراه با کاهش تعداد پروازهای در یک مسیر است که این مهم باعث 
افزایش تقاضا و در نتیجه رسیدن قیمت بلیت پروازی به بالاترین حد 
خود بدون آنکه ایرلاین ها متهم به گرانفروشی شوند، می گردید! ضمن 
آنکه مدیران شرکت های هواپیمایی هم در جلسات خصوصی شان 
و طی قرار و مدارهای نانوشته، متعهد می شدند که تحت  هیچ 
شرایطی از نرخ های تعیین شده در جلسات شان پایین تر عرضه نکنند 
و مسئولیت تمام گرانفروشی ها را هم برعهده ی چارت  کنندگان که 
خود مافیایی عظیم و تو در تو هستند، می گذاشتند در صورتی که 
با وجود تمام ایرادهایی که به چارترکنندگان در صنعت هوانوردی 
ایران وارد است اما ارائه بلیت های ارزان قیمت و در بعضی اوقات 
حتی ارزان تر از اتوبوس و قطار را باید به حساب همین چارترکنندگانی 
مدیران  روبه جلوی  فرار  برای  بهانه ای  به  تبدیل  حالا  که  بگذاریم 
ایرلاین ها و تصمیم گیرندگان در صنعت هوانوردی کشورمان برای 

توجیه گرانفروشی در سفرهای هوایی شده است.
در پایان یک پرسش بی پاسخ در ذهن کارشناسان باقی می ماند و 
آن اینکه اگر شرکت های هواپیمایی بنا به گفته ی سخنگوی محترم 
انجمن شرکت های هواپیمایی که عنوان »دبیر« را بر خود گذاشته 
چه  پس  می شوند  متضرر  پروازهای داخلی  انجام  بابت  از  است، 
اصراری به افزایش روزافزون ناوگان خود در جهت توسعه ی شبکه ی 
مدیران محترم شرکت های هواپیمایی  شاید  دارند؟  پروازهای داخلی 
»نذر« به جا به جایی مسافران در سفرهای هوایی داشته و ما از آن 

بی خبریم!

شهردار کرج گفت: پس از دو روز پر بارش شاهد 
هستیم که آب گرفتگی ها در کرج تا حد بسیار 

قابل قبولی کاهش یافته است.
به گزارش »دنیای هوادار«، علی کمالی زاده در 
بازدید از تقاطعات غیرهمسطح و زیرگذرهای 
سطح شهر، گفت: اواخر شهریورماه بود که با 
تلاش همکارانم از پروژه کلکتورهای جمع آوری 
روان آب های سطحی به ارزش ۸۰۰ میلیارد ریال 

بهره برداری شد.
او گفت: پروژه ای که شامل لوله گذاری و حفر 
در روزهای  بود که  نقاطی  در  چاه های جذبی 

بارانی با مشکل آب گرفتگی مواجه بودند، ماه ها 
تلاش و برنامه ریزی همکارانم سبب شد که 

بخش زیادی از مشکلات حل شود.
شهردار کرج گفت: حالا امشب پس از دو روز 
پر بارش شاهد هستیم که آب گرفتگی ها تا حد 
قابل قبولی در کرج کاهش پیدا کرده  بسیار 

است.
کمالی زاده گفت: اگر چه تا رسیدن به نقطه 
مطلوب فاصله داریم اما بر خود وظیفه دیدم 
تا از همت همکارانم در طول چند ماه گذشته 

قدردانی کنم.

 دکتر مهرداد فرشیدی

  استاد دانشگاه و روزنامه نگار

شهری
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فرهنگی

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

آلبوم موسیقی متن فیلم سینمایی بتمن آغاز می کند Batman Begins اثری از 
 James Newton Howard و جیمز نیوتون هاوارد Hans Zimmer هانس زیمر
است. این آلبوم، اولین همکاری مشترک این دو آهنگساز بزرگ دنیای سینما 
است. کریستوفر نولان Christopher Nolan با کارگردانی سری جدید ماموریت 
ساخت سه گانه ای جدید از این مجموعه ابرقهرمانی از دی سی را بر عهده گرفت. 
او با ساخت آثاری واقع گرایانه توانست این سری را چند گام به پیش ببرد و 
محبوبیت بتمن را افزایش دهد. در این فیلم بازیگرانی چون کریستین بیل 
 ،Michael Caine مایکل کین ،Katie Holmes کیتی هولمز ،Christian Bale
 Cillian کیلین مورفی ،Gary Oldman گری الدمن ،Liam Neeson لیام نیسون
Murphy، مورگان فریمن Morgan Freeman و ... به ایفای نقش پرداختند و 
حاصل آن برداشته شدن گامی بلند در سری بتمن و جهشی به سوی دو شماره 

محبوب دیگر این سه گانه بود.
پیش از این فیلم، هانس زیمر و جیمز نیوتون هاوارد مدت طولانی را در انتظار 
یک همکاری مشترک گذراندند و در نهایت بتمن آغاز می کند، بدل به اولین 

همکاری آن ها شد که این همکاری در ادامه بدل به عرضه اثری درخشان شد.
 Ramin دیگر همکاران این دو در ساخت موسیقی متن این فیلم، رامین جوادی

Djawadi، لورن بالف Lorne Balfe و مل وسون Mel Wesson بودند.

Batman Begins
:: هانس زیمر   ::

اگر »پل توماس اندرسون« را نمی شناسید، بهتر است سریع نگاهی به کارنامه و 
فیلم های درخشان او بیندازید که طی دوران فعالیتش فیلم های به یادماندنی و 
خارق العاده ای همچون There Will Be Blood و The Master را دارد که امضایی 
بر سبک به خصوص این کارگردان دوست داشتنی محسوب می شوند. علاوه بر 
ساختن فیلم های جذاب، اندرسون علاقه زیادی به ساخت موزیک ویدیو دارد و 
قبل تر چندین بار این کار را انجام داده است. یکی از خواننده هایی که اندرسون 
 )Radiohead قبل تر چند بار با او همکاری کرده بود، »تام یورک« )از گروه موسیقی
بود و همکاری این دو در کنار دوستی دیرینه ای که با یکدیگر داشتند همیشه 
جذاب از آب در می آمد. اما درسال۲۰۱۹، یورک جدا از گروه موسیقی اش یعنی 
 Anima و به صورت انفرادی آلبوم موسیقی جدیدی را منتشر کرد که Radiohead
نام داشت و او از پل توماس اندرسون درخواست کرد که بار دیگر برای موزیک او 
موزیک ویدیو بسازد. اما این بار اندرسون تصمیم گرفت که دست به کار دیگری 
بزند و به جای ساخت یک موزیک ویدیو از یکی از آهنگ های آلبوم جدید تام 
یورک، او سه آهنگ از آلبوم او را انتخاب کرد و بر اساس این آهنگ ها و مفهوم 
کلی آلبوم یک فیلم کوتاه نیم ساعته برای تام یورک ساخت. این فیلم کوتاه 
توسط شبکه نت فلیکس سرمایه گذاری شد و نظر خیلی  از منتقدین را به خود 
جلب کرد و یکی از بهترین فیلم های۲۰۱۹ و موزیکال چند سال اخیر انتخاب شد.

 ANIMA -انیما
::   پل توماس اندرسون   ::

خودت باش دختر نوشته ریچل هالیس از پرفروش ترین کتاب های آمازون و 
نیویورک تایمز در سال ۲۰۱۸ است. هالیس در این کتاب به دختران می گوید: 
به  تا تبدیل  بردارید  باور کردن دروغ هایی که درباره تان گفته شده دست  از 
همان کسی شوید که واقعا هستید. ریچل هالیس مفاهیمی چون خودباوری، 
مسئولیت پذیری و لازمه های زندگی شاد و رضایتمندی را در زندگی زنان و 
دختران، در کتابی با عنوان خودت باش دختر مطرح کرده است. هالیس در 
این کتاب به زبانی ساده و روان تصاویر قالبی شکل گرفته توسط جامعه، رسانه 
و خانواده را مورد بررسی قرار می دهد، سپس الگوی طبیعی و روش دیگری 
برای خوشبختی ترسیم و معرفی می شود. ریچارد هالیس در مقدمه کتابش 
و در نامه ای سرگشاده به تمامی دختران و زنان اینطور نوشته  است: »کدام 
حقیقت؟ تو و فقط خود تو مسئول آدمی هستی که می شوی و همچنین 
مسئول میزان شادی و رضایتی که از زندگی داری. این مفهوم اصلی کتاب من 
است. اما اشتباه نکنید. من قرار است برای شما صدها داستان خنده دار، عجیب، 
خجالت آور، غم انگیز یا مسخره تعریف کنم که تمامشان به یک حقیقت ختم 
می شوند: زندگی تو به خودت بستگی دارد.« مطالعه کتاب خودت باش دختر را 
به تمامی دختران و زنان پیشنهاد می کنیم. به کارگیری مهارت های یادشده در 
کتاب پیش رو زمینه رضایت مندی و خودباوری را در وجود دختران پدید می آورد.

خودت باش دختر- ریچل هالیس
::  ترجمه: هدیه جامعی     ::

کتابفیلم موسیقی

جهان سینما

نمایشِ »مسخ در مسلخ« در جشنواره سالرنو 
به  مسلخ«  در  »مسخ  سینمایی  فیلم 
و  هفتاد  در  دارایی  جواد  کارگردانی 
چهارمین جشنواره بین المللی فیلم سالرنو 

نمایش داده می شود.

فراخوان طراحی مردمی پوستر جشنواره »عمار« 
منتشر شد

دبیرخانه جشنواره مردمی فیلم »عمار« در 
فراخوانی از عموم مردم دعوت کرد با طراحی 

پوستر مردمی این جشنواره در یازدهمین دوره 
جشن هنر انقلاب مشارکت کنند.

آغاز اکران آنلاین »جمشیدیه« از امروز
»جمشیدیه« به تهیه کنندگی محمدصادق 
کارگردانی  و  خلعتبری  فردین  و  آذین 
یلدا جبلی از سه شنبه ۱۱آذرماه ساعت۲۰ 
در سامانه های فیلیمو و نماوا به صورت 

آنلاین اکران می شود.

مرتضی شاه کرم »برونسی« را به صحنه می آورد
مرتضی شاه کرم نویسنده، کارگردان و بازیگر، 
پس از پایان تعطیلات اعلام شده از سوی 
ستاد مبارزه با کرونا نمایش »برونسی« را در 
تالار چهارسوی مجموعه تئاترشهر به صحنه 

می برد.

به  امریکایی  جشنواره  متن  بهترین  جایزه 
نمایشنامه  ایرانی رسید

ایرانی  هنرمند  اثر   »labor« نمایشنامه 
»ماهانا نریمانی« توانست عنوان نخست 
 The Red پنجاه و یکمین دوره جشنواره

Curtain آمریکا را از آنِ خود کند.

پیامک سازمان حج و زیارت، زائران حج۹۸ را در هفتۀ 
تعطیل و حساس کرونا، راهی بانک ها کرد.

به گزارش »دنیای هوادار«، سازمان حج و زیارت، سه شنبه 
چهارم آذرماه خبر داد که مازاد هزینه حج ۹۸ به حساب 
زائران واریز می شود؛ مبلغی در حدود ۱۲۰هزارتومان تا 

۱۶۰هزارتومان.
در ادامه آن، معاون توسعه مدیریت و منابع سازمان حج 
و زیارت درباره مبلغی که روز پنجم آذرماه به حساب 
زائران حج ۹۸ واریز شد، توضیح داد که »با توجه به اینکه 
همه ساله هزینه سفر زائران براساس نرخ تمام شده و 
مصوبه کمیته نرخ گذاری از متقاضیان تشرف به حج 
تمتع دریافت می شود، مابه التفاوت به حساب زائران 
واریز می شود. حال که حسابرسی حج تمتع ۹۸ به پایان 
رسیده، بنا به دستور رییس سازمان حج و تأیید نماینده 
ولی فقیه در امور حج و زیارت مقرر شد به تناسب گروه 
قیمتی کاروان ها، مازاد دریافتی به حساب زائرانی که در 
سال ۹۸ به سرزمین وحی مشرف شده بودند واریز شود.«

روابط عمومی این سازمان نیز یک روز بعد، پیامکی را 
به زائران با این مضمون فرستاد: »احتراما، با توجه به 
اتمام حسابرسی مالی عملیات حج تمتع سال ۹۸، مازاد 
دریافتی به میزان حداقل مبلغ یک میلیون و ۶۰۰هزار تا 
یک میلیون ۶۰۰هزار ریال به تناسب گروه قیمتی کاروان، 

به حساب جنابعالی در بانک ملی واریز شد.«
در پیام دیگری که با فاصله زمانی، از طرف روابط عمومی 
سازمان حج و زیارت بدست زئران رسید، تکرار و تأکید 
شد: »احتراماً، به اطلاع می رساند مازاد هزینه های حج 
واریز  وحی  سرزمین  به  مشرف شدگان  به حساب   ۹۸
شد. در صورتیکه جنابعالی تا کنون دریافت نکرده اید، 
همراه  با  مذکور  وجه  دریافت  برای  است  خواهشمند 
داشتن کارت ملی به یکی از شعب بانکی ملی مراجعه 

فرمایید.«

هفته  در  درست  را  پیام  این  زیارت،  و  حج  سازمان 
ممنوعیت ها و محدودیت های کرونا فرستاده است و 
زائران را در چنین شرایط حساسی، به تعجیل در مراجعه 
به بانک، برای دریافت ۱۲۰ تا ۱۶۰هزارتومان انداخته است. 
برخی از این زائران که در روزهای گذشته برای پیگیری 
پیامک سازمان حج و زیارت به بانک مراجعه کرده اند، 
در تماس هایی اطلاع دادند که شاهد حضور تعداد قابل 
توجهی از افراد کهنسال در بانک ها برای دریافت مبلغ 

اعلام شده از سوی این سازمان، بوده اند.
آنچنان که معاون توسعه مدیریت و منابع سازمان حج 
و زیارت توضیح داده، این حسابرسی هر سال صورت 
بوده  تازه ای  اتفاق  نمی رسد  نظر  به  و  است  می گرفته 
باشد، پس چه دلیلی داشته در وضع موجود که بیشتر 
فعالیت ها و ترددها برای کاهش تعداد مبتلایان ویروس 
کرونا، متوقف و یا محدود شده است، این همه فراخوان 
کرونا  گروه حساس  در  اتفاقا  که  زائرانی  تا  داده شود 
دسته بندی می شوند، برای مراجعه به بانک شتاب زده 

شوند!؟
بنا بر گزارش هایی که سازمان حج و زیارت داده است، 
در  هزینه ای  پرداخت  با  زائر  حدود ۸۸هزار  سال۱۳۹۸ 
و  ۲۸میلیون  حدود  تا  ۶۳۷هزار  و  ۲۱میلیون  حدود 
۸۲۵هزار تومان، به حج رفتند که میانگین سنی آنها 
۵۶سال بود. ۴۰درصد آن زائران بیشتر از ۶۰سال داشتند 
و حدود ۲۴هزار نفرشان بالای ۷۰سال بودند و ۷۰۰ تا 
مرکز  رییس  داشتند.  ۸۰سال  از  بیش  هم  نفر   ۸۰۰
پزشکی حج و زیارت جمعیت هلال احمر نیز در همان 
سال، شایع ترین بیماری زائران را فشار خون، دیابت و 
ناراحتی های قلبی گزارش کرده بود؛ همان بیماری های 

زمینه ای ویروس کرونا.
بر اساس این گزارش، در چند روز گذشته، با تمام تلاش 
معاون  عمومی،  روابط  مدیر  با  تماس  برقراری  برای 

عمره  و  حج  امور  معاون  و  منابع  و  مدیریت  توسعه 
سازمان حج و زیارت برای رسیدن به پاسخی مشخص در 
این باره، اما هیچ یک از این تماس ها به نتیجه نرسید و 

مسئولان مربوط پاسخگوی تلفن های خود نبودند.

فرهنگ و رسانه

کشاندن زائران کهنسال به کام کرونا فقط برای »۱۶۰هزارتومان«!

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »شاهرخ مسکوب«

-  پژوهشگر، شاهنامه پژوه، مترجم و نویسنده - را گرامی می دارد
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »محمد رنجبر« 
- پیشکسوت فوتبال ایران - را گرامی می دارد

ورزشی

»سمیه یزدانی«:

کرونا جلوی پیشرفتم را گرفت
بانوی رکاب زن لژیونر ایران گفت: کرونا تا حدودی جلوی 
پیشرفت من را گرفت اما اهداف بزرگی دارم و نمی گذارم 

هیچ چیزی باعث بی انگیزگی ام شود.
با  اینکه  به گزارش »دنیای هوادار«، سمیه یزدانی درباره 
وجود آغاز فعالیت تیم اسپانیایی خود، نتوانست  تیمش را 
همراهی کند، بیان کرد: تیم من حدوداً از مرداد فعالیتش 
را آغاز کرد و در چند مسابقه در کشور اسپانیا شرکت کرد 
اما من به دلیل اینکه مسابقه جاده قهرمانی جهان را در 
شهریور پیش رو داشتم ترجیح دادم که ایران بمانم و برای 
حضور در آن رقابت ها آماده شوم. از این رو نتوانستم تیمم 
را همراهی کنم ولی متأسفانه شرایط شرکت در مسابقات 

قهرمانی جهان هم پیش نیامد.
یزدانی در پاسخ به این پرسش که اکنون تکلیف قرارداد 
او با تیم اسپانیایی چگونه است، گفت: فصل  دوچرخه 
سواری در مهر تمام شد و قرارداد من هم برای سال۲۰۲۰ 
با  سال۲۰۲۱  برای  مجدداً  حاضر  حال  در  رسید.  پایان  به 
همان تیم قبلی قرارداد بسته ام و مسابقات ما نیز از اسفند 

شروع می شوند.
یک  در  عضویت  با  اینکه  درباره  ایران  رکاب زن  بانوی 
و  داشت  خود  پیشرفت  برای  زیادی  برنامه  اروپایی  تیم 
توانست برنامه های خود را عملی کند یا خیر، تصریح کرد: 
تاحدودی کرونا جلوی پیشرفت من را گرفت ولی پیش از 
شیوع ویروس کرونا خوشبختانه توانستم با حضور در دو 
اروپایی  سواران  دوچرخه  بهترین  با  بالا  مسابقه ی سطح 
رقابت کنم و  از اختلاف سطح خودم با بهترین ها مطلع 
شوم. من به این باور رسیدم که با تلاش بیشتر می توانم 

در سطح رکاب زنان اروپایی باشم.
او در مورد وضعیت قراردادها در لیگ برتر بانوان در داخل 
در  و  نداریم  قراردادی  ایران  لیگ  در  ما  گفت:  نیز  ایران 
ازای شرکت در مسابقات لیگ، پولی دریافت نمی کنیم که 

مسئله خیلی تأسف آوری است.
تنها دختر دارنده مدال برنز قهرمانی جاده آسیا در ایران در 
پاسخ به این پرسش که چقدر تلاش کرده تا بلاتکلیفی 
تأثیر  انگیزه اش  در  دارد،  وجود  مسابقات  برگزاری  در  که 
در  بزرگی  اهداف  اینکه  دلیل  به  من  کرد:  تاکید  نگذارد، 
رشته ام  به  شدت  به  طرفی  از  و  دارم  دوچرخه سواری 
علاقه مند هستم بنابراین هیچ چیزی نمی تواند باعث 
بی انگیزگی ام شود. در حال حاضر نیز مثل همیشه خیلی 
در  دوباره  بتوانم  تا  کنم   می  دنبال  را  تمریناتم  قوی 

قهرمانی آسیا موفق شوم.
یزدانی در مورد برنامه ریزی خود برای موفقیت در سال۲۰۲۱ 
تأکید کرد: مهم ترین هدفم کسب نتایجی بهتر از سال 
قبل در تورهای اروپایی است و با توجه به تمرینات سختی 
که انجام می دهم امیدوارم بتوانم روز به روز پیشرفت 
خودم را در دوچرخه سواری ببینم و  مزد زحماتم را بگیرم. 
همچنین دوباره پرچم ایران را در قهرمانی آسیا به اهتزاز 

دربیاورم.
او در پایان گفت: آرزوی سلامتی برای همه ورزشکاران دارم 
که با وجود مشکلات اقتصادی اما با هزینه های شخصی 
خود باز هم با تمام توان تلاش می کنند تا موفق شوند و 

برای ایران افتخارآفرین باشند.

پایه

بزرگ ترین ضربه به ورزش، ریا کاری، دروغ پردازی و خود 
شیفتگی هاست. این روزها »باند بازی« در ورزش مفهوم 
مخوفی پیدا کرده است! متاسفانه سرمایه سالاری مخوف 

ترین باند را در ورزش کشورمان تشکیل می دهد!
صرف نظر از برخی مدیران غیر ورزشی وزیر و معاون وزیر 
غیر ورزشی هم در راس وزارت ورزش و جوانان، حکایتی 
خاص خودر ا دارند! به طور کلی باید اعتراف کنیم ورزش 
امروزی که نام جوانان راهم یدک می کشد از مشکلی به 
نام ضعف اخلاقی و فرهنگی رنج می برد و دامنه آن روز به 

روز گسترده تر آشکار می شود!
از فوتبال به سایر  این بداخلاقی ها و بی فرهنگی ها 
رشته ها از جمله والیبال هم سرایت کرده است که در 
طول برگزاری اکثر مسابقات لیگ به وضوح شاهد بودیم و 
همگان به عینه از طریق گیرنده های تلویزیونی می دیدند 

چه اتفاقاتی روی می دهد!
به راستی چرا چنین وضعیتی در یکی از رشته ورزش های 
دانشگاهی رخ می دهد؟ در روزگذاران گذشته ورزش ما 
ریشه در پهلوانی داشت و هرگاه سخن از ورزشکاری می 
شد، در ذهن شنونده یک پهلوان تجلی پیدا می کرد و در هر 
محله یا کوی و برزنی از جایگاه و احترام ویژه ای برخوردار 
بود و ورزشگاه ها مکان مقدسی به شمار می آمدند. ولی 
در سال های اخیر به مکان هایی برای برد و باخت و شرط 
بندی بدل شده اند که درنهایت منجر به درگیری های 

فیزیکی می شود!
این وضع را چه کسانی به وجود آورده اند و عامل آمر آن 
کیست؟! اگر به تاریخ گذشته رجوع کنیم می بینیم که 
ورزش ما دارای پیشینه و سنت های نیکویی بوده است 
که در نهایت تاسف و تاثر باید قبول کنیم که رها کردن 
گذشته و اهمال کاری و باند بازی مقامات ورزش کشورمان 
نه تنها ما را از گذشته دور کرده که گاها می بینیم به کلی 

به فراموش سپرده شده است.
البته قصد نداریم از گذشته پرستی سخن بگوییم بلکه به 
خوبی درک می کنیم و  واقف هستیم که تکیه بیش از 
حد به آن ممکن است گاها تبدیل به نوعی تخدیر و تحجر 
شود! بلکه هدف از عنوان کردن از گذشته این است که رها 
کردن گذشته و دوران سرافرازی اخلاقی و فرهنگی و غفلت 
از عقبه فکری و فرهنگی نوعی وادادگی است و عواقب 
و ثمرات ناخوشایندی در بر دارد که در بی هویتی جوامع 

مختلف می توان به وضوح آن را لمس کرد.
متاسفانه این روزها ورزش به دست کسانی افتاده است که 
به امور محوله به عنوان یک شغل نگاه می کنند و شرایط و 
موقعیت اصلی کار را بر منافع شخص پایه گذاری می کنند 

و عشق به کار و هدف غائی را فراموش کرده اند!
عده ای فرصت طلب و سودجو که از تاریخ مصرف شان هم 
گذشته حاضر نیستند دست از سر ورزش بردارند و صندلی 
و عاشق  دانش ورزش  با  به جوانان  را  ریاست  و  وزارت 
بسپارند تا با خلاقیت و بدون نیرنگ و ریا ورزش کشورمان 

را به سوی  ورزش مترقی جهان سوق دهند!
فدراسیون والیبال مجموعه ای که  که با سیاسی بازی 
افرادی که  با  ایجاد فضاهای مجازی  با  نهادینه شده و 
به ظاهر اشک تمساح می ریزند اما نقاب تزویر و ریا به 
صورت دارند در فدراسیون لجام گسیخته والیبال آنقدر 
عملکرد ضعیف و تخلفات مشهود دارند که با هوچی گری 
سعی دارند تا سرپوشی بر ضعف های خود بگذارند، و با 
هوچی گری کاری به هرجهت انجام دهند چه باید کرد؟! 
و کدام نهاد نظارتی کشور به سیستم کاری و عملکرد این 

فدراسیون باید ورود کند تا سره از ناسره تمیز داده شود؟!
اینکه شخص وزیر و معاونین ایشان زیر  از  صرف نظر 
شانتاژها و اتهاماتی که بعدا به صورت فراگیری دامنشان را 
خواهد گرفت که کاملا مشخص است با حمایت دولت تا 
این لحظه ایستادگی کرده اند! از رئیس فدراسیون والیبال 

ایران حمایت می کنند.
از آقای داورزنی و عوامل اجرایی سازمان لیگ می پرسیم با 
برگزاری مرحله اول مسابقات باشگاه های کشور به صورت 
تجمعی چه سودی برای والیبال ایران حاصل شد و اگر کار 
درستی صورت گرفته چرا اینک به دنبال میزبان برای مرحله 

دوم می گردید؟
آقای داورزنی آنچه واضح است با این ترفندها و اعمال 
فریبنده، والیبال ما به گمراهی کشانده می شود! در نمونه 
های بارز، ابتدا قرار بود لیگ برتر را با ۱۲ تیم شروع کنید 
که معلوم نیست بر چه اساسی تبدیل به ۱۴ تیم شد؟! 
دیری نپایید که ۱۴ تیم به ۱۵ تیم ارتقاء پیدا کرد؟! دور روز 
بعد  مجددا با کنار گذاشتن تیم شهروند اراک لیگ برتررا 
با ۱۴ تیم آغاز کردید  که نشانگر بی تدبیری جناب عالی و 

مشاوران غیر ورزشی و غیر والیبالی تان بوده است.
نمونه دیگر مدتی را با مطرح کردن بحث انتخاب سرمربی 
برای تیم ملی بزرگسالان، اهالی والیبال را با چند نشست 
بی حاصل هم اندیشی سرگرم کردید که از ابتدا مشخص 
بود هدف کیست! که باز هم آمدن آقای الکنو در پرده ای 

از ابهام مانده است!
سپس بدون در نظرگرفتن وضعیت بحرانی تشدید ویروس 

کووید ۱۹ ابتدا مربیان تیم های شرکت کننده مسابقات 
لیگ برتر را مجاب کردید با ادامه رقابت ها در تهران در سه 
سالن برگزار کنند که با وجود مخالفت بعضی از مدیران و 
مربیان باشگاه ها و برخلاف وعده داده شده به جای سه 
سالن در دو سالنِ و دریافت شش میلیون تومان از هر تیم 

مرحله نیم فصل بازی ها را برگزار کردید!
اما منصفانه بفرمایید با این تدبیر به کدام تیم بیشتر 
سپاهان،   سایپا،  ورامین،  شهرداری  کردید؟!  وارد  آسیب 
شهرداری ارومیه یا...؟ چند بازیکن مبتلا به این ویروس 
کشنده شدند؟ و اگر تفکرات شما و سازمان لیگ منطقی 
و اصولی بود چرا نظرتان را عوض کردید و به دنبال استان 

های میزبان هستید؟
به فرض محال در چنین شرایطی که بیمارستان ها تخت 
برای پذیرش بیماران کرونایی ندارند و احتمالا از هتل ها به 
جای بیمارستان استفاده شود، هیاتی مثل هیات والیبال 
ارومیه داوطلب میزبانی شود که گویا آقای رضایی رئیس 
هیأت والیبال استان آذربایجان غربی با پیشنهاد میزبانی 
حتی بدون دریافت دیناری داوطلب برگزاری قسمتی از 
این مسابقات در سالن غدیر ارومیه شده است، فکر می 
کنید مشکل مرحله دوم مسابقات لیگ برتر باشگاه های 
کشور با سر انگشتان تدبیر جنابعالی حل شده است؟! نکند 
این توهم هم در شما پیدا شده که با همین تدابیر هم 
می توانید تیم ملی کشورمان را با آقای الکنو در مسابقات 
المپیک ۲۰۲۱ توکیو روی سکوی قهرمانی قراردهید؟! زهی 

خیال باطل...

داستان جلد

آیا پایانی بر این توهم و کژی ها متصور هستید؟

حل مشکل لیگ برتر والیبال با سرانگشتان تدبیر داورزنی!

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار

به راستی چرا چنین وضعیتی در یکی از رشته 
در  دهد؟  می  رخ  دانشگاهی  های  ورزش 
روزگذاران گذشته ورزش ما ریشه در پهلوانی 
داشت و هرگاه سخن از ورزشکاری می شد، 
در ذهن شنونده یک پهلوان تجلی پیدا می 
کرد و در هر محله یا کوی و برزنی از جایگاه 
و احترام ویژه ای برخوردار بود و ورزشگاه 
ها مکان مقدسی به شمار می آمدند. ولی 
در سال های اخیر به مکان هایی برای برد و 
باخت و شرط بندی بدل شده اند که درنهایت 

منجر به درگیری های فیزیکی می شود!

این  با  است  واضح  آنچه  داورزنی  آقای 
به  ما  والیبال  فریبنده،  اعمال  و  ترفندها 
نمونه های  گمراهی کشانده می شود! در 
بارز، ابتدا قرار بود لیگ برتر را با ۱۲ تیم شروع 
کنید که معلوم نیست بر چه اساسی تبدیل 
به ۱۴ تیم شد؟! دیری نپایید که ۱۴ تیم به 
۱۵ تیم ارتقاء پیدا کرد؟! دور روز بعد  مجددا 
با کنار گذاشتن تیم شهروند اراک لیگ برتررا 
با ۱۴ تیم آغاز کردید  که نشانگر بی تدبیری 
جناب عالی و مشاوران غیر ورزشی و غیر 

والیبالی تان بوده است.
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »ابراهیم آشتیانی« ورزشی
- پیشکسوت فوتبال - را گرامی می دارد

جهان فوتبال 

دیاباته ۴ بازی استقلال را از دست داد
مهاجم تیم فوتبال استقلال با مشخص 
شدن وضعیت مصدومیتش سه هفته از 

میادین دور خواهد بود.

تارتار: هدف ما کسب سه امتیاز مقابل 
استقلال است

برای  تیمش  می گوید  پیکان  سرمربی 
کسب پیروزی به مصاف استقلال می رود.

مرفاوی: بازی سختی مقابل پیکان داریم
مربی تیم فوتبال استقلال می گوید تیمش 

بازی سختی برابر پیکان خواهد داشت.

مهاجم ولورهمپتون تحت عمل جراحی قرار گرفت
مهاجم مکزیکی تیم فوتبال ولورهمپتون 
که در دیدار با آرسنال از ناحیه سر به شدت 
مصدوم شده بود، تحت عمل جراحی قرار 

گرفت.

پنجمین بُرد متوالی بیجینگ و صعود اولسان
رقابت های لیگ قهرمانان آسیا با پنجمین 
بُرد متوالی بیجینگ گوان چین و قطعی 
شدن صعود اولسان  هیوندای کره جنوبی 

ادامه یافت.

مدیر باشگاه النصر بالاخره استعفا کرد
در پی ناکامی تیم فوتبال النصر عربستان در 
فینال جام پادشاهی مقابل تیم الهلال و 
بالا گرفتن اختلافات مدیران این باشگاه، 
از  النصر  تیم  مدیر  الحلافی  عبدالرحمن 

سمت خود استعفا کرد.

کاش می شد، در فوتبال ما برای وعده های پوچ هم متر و 
معیاری تعیین کرد، یا حداقل کاشکی می دانستیم، کدام 
یک از این شعارهای خوش رنگ و لعابی که دائما از زبان 
اهالی فوتبالمان درمی آید، من باب عوام فریبی است یا 
کدام یک در آینده رنگ و بوی واقعیت به خود می گیرد 
و یا اصلا کاش یک روزی کار را یکسره می کردیم، چه 
خوب بود که دیگر، یک مدیران استقلال و پرسپولیس 
در دوران مدیریتی خود، هر کاری که می توانستند و در 
حیطه اختیاراتاشان بود را انجام می دادند و قبل از آن نه 
صحبتی از آن موضوع می کردند و نه آن را در بوق و کرنا 
می برند، یا اصلا بخش مصاحبه را از دوران مدیریتی آن ها 
جدا می کردیم، آن وقت نه وعده ای درمیان بود و نه شعار 

خاصی.
به لطف مدیران توانمد فوتبالمان، از بس که وعده های 
سرخرمن و شعار های آبکی شنیدیم، دیگر نه اعصاب و 
صبری برای ما مانده و نه اعتباری برای فوتبال حرفه ای ما.

و  امروز  به  ایران،  فوتبال  در  پوپولیست  ورود  داستان 
دیروز برنمی گردد، شاید می توان گفت، اصلا ورود پدیده 
پوپولیست به فوتبال ایران، به سن نگارنده قد نمی دهد 
که حالا بخواهد برایتان داستان سرایی کند، اما آنچه که به 
خوبی به خاطر داریم، در این چند وقت اخیر، کم وعده های 

صد من یک غاز از مدیران کم توان و صد البته با آپشن 
تاریخ انقضا های کوتاه مدت نشنیده ایم.

عمر مدیریت در استقلال و پرسپولیس بسیار کوتاه تر از آن 
چیزی است که فکر کنید، شاید یک سال و شاید هم کمتر، 
بازه ی آن مشخص نیست، به حدی که چندین پرونده در 
دادگاهی بین الملل به تیم هایمان اضافه کنند و چندین 
میلیارد بدهی روی دست سرخابی ها بگذارند، کافی است 
تا تغییر کنند، البته هر چقدر که وزارت ورزش و جوانان در 
انتخاب مدیر برای استقلال و پرسپولیس بدسلیقه باشد و 
عیار مدیران منتخب هم از صفر بالاتر نباشد، فرصت چندین 
ماهه، برای اداره یک تیم دسته چندمی هم کوتاه است، 

چه برسد به استقلال و پرسپولیس...
قبل تر، در استقلال و پرسپولیس، مدیرانی داشتیم، که 
باوعده شامپو، نوشابه و هواپیما آمدند، بعدتر وعده آوردن 
لیونل مسی را با جدیت تمام به هواداران تقدیم کردند و 
در جدیدترین متدها از پفک آبی و اقتصاد مدرن در فوتبال 

رونمایی کردند.
مدیران این روزهای استقلال و پرسپولیس هم از سیاست 
پوپولیست و وعده ی بدون عمل بی بهره نماندند، استقلالی 
ها، به لطف وزارت ورزش و جوانان، فعلا مدیرعامل ندارند، 
اما هیئت مدیره باشگاه، جور مدیرعامل نداشته باشگاه را 
هم می کشند، مدیرانی که توانایی تهیه البسه گرم و یا 

یک زمین تمرینی با چمن طبیعی و عقد قرارداد دائمی با 
آن را ندارند، حالا می گویند توانایی پرداخت پرونده سنگین 
استراماچونی را تمام کمال دارند و هواداران نگران نباشند، 
همان کسانی که در ابتدا با سومدیریت و بعدتر با وعده و 

وعید باعث بروز این فاجعه مدیریتی شدند.
مدیران پرسپولیس هم همان در ابتدای دوران مدیریتی  
میلیون  هفت  فقط  باشگاه  در حساب  فرمودند  شان، 
تومان پول موجود است، در ابتدا طبق معمول موجی از 
شیون و ناله از سوی هواداران راه افتاد، اما چند روز بعد 
از تمدید قرارداد دو ساله با یحیی گل محمدی و کمال 
کامیابی نیا و تسویه حساب کامل فصل گذشته با تاکید 
بر اینکه این موارد بدون ورود کارگزار باشگاه بوده است، 
در نوع خود بسبار جالب بود، حالا یا آن هفت میلیون 
مذکور پربرکت بوده که توانسته اندازه بیش از ۱۰ میلیارد 
تومان بازدهی داشته باشد و یا شاید هم طبق منوال 
مدیریت فوتبالمان، ادعای مدیران پرسپولیس از روی 

شکم گفته شده است.
به هرحال همان طور که گفته شد، بزرگترین معیاری که 
مدیر شاغل در سرخابی های پایتخت باید داشته باشد، 
همان عوام فریبی است و بازهم طبق معمول به جمله 
بیچاره هوادار می رسیم، هواداری که در برهه ای با وعده 

های مدیران شاد می شود و با شعارهایشان دلخوش...

حرف آخر

از وعده های صد من یه غاز تا شعارهای توخالی؛

پ مثل پوپولیست!

به فوتسال بی مهری نکنید
باوجود اینکه بسیاری از رشته های ورزشی چون فوتبال، والیبال و بسکتبال درحال 

برگزاری مسابقات لیگ خود هستند اماهنوز وضعیت فوتسال مشخص نیست.
سرمربی تیم فوتسال زنان سایپا معتقد است بااینکه ورزش دربسیاری 

از کشورها به روال عادی خود برگشته اما برنامه فوتسال ایران مشخص 
نیست و این موضوع یک بی مهری در حق این رشته محسوب می شود.

نبودِ ویدیو چک در لیگ والیبال حاشیه ساز شد
مصطفی کارخانه- سرمربی تیم والیبال سایپای تهران، پس از باخت مقابل سپاهان 

اصفهان گفت: واقعاً بعضی اوقات می بینم حق تیمم ضایع می شود که 
اعتراض می کنم.اگر ویدیوچک نمیخواهیم چرا خریده ایم؟ اگر امروز ویدیو 

چک بود ما ۶- ۵ امتیاز بیشتر می گرفتیم. وقتی با یک تیم قدرتمند بازی 
می کنید، همین امتیازات تعیین کننده هستند چون بازی پایاپای است.

اردوی ۲ هفته ای تیم ملی کاراته در کیش
دومین مرحله اردوی تیم ملی کاراته از پانزدهم ماه جاری به مدت دوهفته 

درکیش برگزار می شود.امیر مهدی زاده، بهمن عسگری، ذبیح الله پورشیب و 
سجاد گنج زاده ملی پوشان حاضر در این اردو خواهند بود که زیرنظر سید 

شهرام هروی- سرمربی تیم ملی کاراته خود را برای حضور در رقابت های 
کاراته وان مراکش که اوایل سال آینده برگزار می شود، آماده می کنند.

شروع مسابقات ووشو نزدیک تر از قبل
اززمان اولین دوره تعطیلی مسابقات ورزشی درکشور به خاطر کرونا و اکنون 

که شاهد آغاز اردوها و لیگ ها در برخی رشته ها هستیم، ووشو از جمله 
رشته هایی است که هچنان بدون برگزاری لیگ و اردوها درسکوت 

کار خود را پیش می برد. البته اکنون به نظر می رسد که فدراسیون 
ووشو قصد دارد با اقداماتی بین المللی مسابقات را آغازکند.

سوال از وزیر ورزش به صحن مجلس ارجاع شد
سخنگوی کمیسیون فرهنگی مجلس با بیان اینکه وزیر ورزش برای پاسخگویی 

گفت:  شد،  حاضر  کمیسیون  دیروز  جلسه  در  نمایندگان  سؤالات  به 
سؤال کنندگان از پاسخ های وزیر ورزش در کمیسیون فرهنگی قانع نشدند 

و سوال به صحن مجلس ارجاع شد.البته قرار شد نشست های دیگری با 
حضور وزیر برگزار شود تا تصویر روشن تری از پاسخ ها ارائه شود.

انتخابِ »حبیبی« به عنوان مدرس دوره بین المللی هندبال
علیرضاحبیبی- سرمربی سابق تیم ملی و مدرس بین المللی فدراسیون 

دوره  مدرس  به عنوان  آسیا  هندبال  کنفدراسیون  ازسوی  جهانی 
مربیگری بین المللی سطح B جهانی انتخاب شد.این دوره در سطح 

پیشرفته، به صورت آنلاین از تاریخ ۱۱ تا ۲۵آذرماه به مدت ۱۵روز با 
حضور مدرسان برجسته اروپایی و آسیایی برگزار می شود.

پیروزی یاران عبادی پور مقابل شاگردان کولاکوویچ
تیم اسکرا بلهاتوف باحضور لژیونر ایرانی خود درهفته پانزدهم لیگ والیبال 

لهستان مقابل زاویرچه به پیروزی رسید.هفته پانزدهم لیگ والیبال لهستان 
)پلاس لیگا( یکشنبه شب ادامه یافت و اسکرا بلهاتوف با نتیجه سه 

برصفر میزبان خود زاویرچه را از پیش رو برداشت. سه ست این بازی با 
امتیازات ۲۵بر۱۵، ۲۵بر۲۲ و ۲۵بر۱۹ به سود اسکرا رقم خورد.

فدراسیون ترای اتلون ایران صاحب کرسی جهانی شد
رئیس فدراسیون ترای اتلون )سه گانه( ایران با کسب حداکثر آراء موفق شد تا به 

عضویت کمیته اعتبارنامه جهانی درآید. نشست مجمع جهانی ترای اتلون 
به منظور برگزاری انتخابات برای تعیین مسئولان جهانی این رشته به 

صورت آنلاین برگزار و با کسب یک کرسی مهم، افتخار و دستاوردی 
چشمگیر برای ترای اتلون ایران در عرصه بین المللی به دست آمد.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار
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